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Dagsorden: 
 

19.00-19.30 

1) Nyt fra elevrådet  

2) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser fra 

ledelsen 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

19.30-20.15 

3. Inklusionspunktet 

- Afrunding af inklusionspunktet 

- PR for skolens arbejde med inklusion  

   (Fælles drøftelse, vi nåede ikke dette punkt på 

    sidste møde) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Siden sidst 

a) Status på værdiarbejdet 

 

 

 

 

b) Sammen om skolen (internat og 

fremadrettede perspektiver) 

 

Pause 

 

20.30-21.10: 

5) Næste skoleårs planlægning  

a) Bestyrelsens budgetprincip 

 

 

b) Ansættelsessituationen 

c) Andet; frihedsgrader, meddelelsesbog m.m. 

 

21.10-21.30: 

Afbud: Julie, Sussi, Tobias (elevråd), Kasper Kold 

 

1) Drøfter ofte skolefest. Kunne godt være et punkt på næste 

bestyrelsesmøde. 

2) De meddelelser der er, kommer i løbet af mødet. 

Information om ansættelse af barselsvikar. Der gennemføres ikke en 

samtalerunde, da udvalgte valgte på baggrund af den samlede 

ansøgermængde, at pege på og tilbyde Chris stillingen. 

3) Er der noget bestyrelsen mangler at vide om vores arbejde med 

inklusion? 

PR: Skal skolen reklamere mere med f.eks. baserne? Men hvad er 

skolens maksimum antal af elever i baserne? og er det ikke ”farligt” at 

reklamere for meget for det! Folk vil gerne flytte efter et godt (special) 

skoletilbud. 

Vi drøftede personalets uddannelsesniveau ift. baserne – forhindringer og 

fordele. 

Bestyrelsen ønsker ikke at skolen reklamerer / vælger at have pr-mæssigt 

fokus på baserne. Men der må gerne informeres mere om det i 

forældrekredsen. Lade bestyrelsesmedlemmer informere forældre til 

forældre. F.eks. deltage på et informationsmøde i 0. klasse. Idé: Åbent-

husarrangementer. Vil gerne tænkes ind i et nyt skole-opstarts-rul. 

Punkt til næste møde: Hvordan organiserer vi det første 

informationsmøde for kommende 0.-klasser – er der ting vi kan gøre 

anderledes? Indhold og form! Kom gerne med input. 

Hvad med skolens hjemmeside, er der områder, som kan strammes op / 

skæres til! 

4) 

a) Værdiarbejdet: referat fra bestyrelsesmedlemmernes oplevelser ved at 

deltage i personalemødets arbejde med værdierne / workshops. Stor ros 

til personalet og de ideer / praksisser, der blev fortalt om! 

Arbejdet på værdiarbejdet drives videre i PALS/trivselsteamet. 

b) Claus informerer om ”Projekt sammen om skolen”. Kristina fortæller 

om sin deltagelse på internatet, samt opstart af et formandsforum, hvor 

der kan videndeles og inspireres på tværs. Kristina har store 

forventninger til det. 

5) 

a) Princippet blev fremlagt, og bestyrelsen beslutter at fortsætte med 

disse principper et år mere. Princippet rettes til. 

b) Ansættelsessituationen: Claus orienterede om ansættelsessituationen i 

kommende skoleår. 

c)  
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6) Prioritering af punkter fra årshjulet til 

kommende møder 

 

7) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter:  

Næste møde: 17.04.23  

- Skolefest 

- Drøftelse: Hvordan organiserer vi det 

første info-møde for kommende 0. 

klasse (i maj)? 

- Værdiarbejdet i 2023/24 

- Evt. prioritering af årshjul til 2023/24 

6) Der er 2 punkter i referatet, som skal behandles på næste møde. + 

årshjulet. 

7) USK-afslutningsaften. Skal invitationerne sendes ud til forældrene i 

stedet for til eleverne. Kort drøftelse…. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


